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OBČINSKI SVET OBČINE BRDA    
 
 
ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 15. REDNE SEJE    
 
Dodatna pojasnila na Odgovore na pobude in vprašanja svetnikov 14. redne seje 

 

Karlo Passoni 
Karlo Passoni opozori na dodatno pobudo, ki jo je podal, pa ni dobil odgovora, in sicer 
glede dokončne ureditve parkirišča pri šoli v Kojskem. 
 
Pred  kratkim se je nasulo drobljenec in s tem popravilo površine na parkirišču. Uredilo se bo 
še zeleni del površin (košnja trave in odstranitev grmičevja). 
 
Silvan Peršolja 
Silvana Peršoljo zanima, kako potekajo priprave na letošnji Praznik češenj predvsem z 
vidika vključitve vseh društev in klubov v občini Brda. 
 
Tina Novak Samec pojasni, da so se na ZTKMŠ Brda odločili, da bodo celotno organizacijo 
praznika češenj prevzeli sami. To ne pomeni, da bodo vse postorili sami, ampak da bodo 
sodelovali z določenimi organizatorji oz. akterji, ki so v zadnjih letih tudi sodelovali. Letošnji 
Praznik češenj se bo začel že prvi vikend v juniju z odprtjem kleti in kolesarskim maratonom. 
Osrednji dogodek je lociran v drugi vikend v juniju. Praznik bo postavljen na treh lokacijah, 
Dobrovem, Šmartnem in Gonjačah, iz razloga, kaj se lahko ponudi vsem obiskovalcem Brd. 
Lokacije bodo tematsko obarvane. Tako bo Dobrovo enogastronomsko obarvano (poudarek 
na kulinariki in vinih, stojnice s prehrambnimi izdelki), Šmartno bo obarvano ustvarjalno in 
rokodelsko (razni izdelovalci, delavnice) in Gonjače, kjer bo umeščen otroški program. Briška 
poroka bo potekala tretji vikend v juniju, ker smatrajo, da je zelo pomembno, da se 
dogajanje razpotegne čez cel mesec junij. 
Nadalje pove, da so se z vsemi klubi in društvi v občini Brda, razen z mladinskimi, že 
pogovarjali in jih tudi vključili v letošnji Praznik češenj. Vsi so izkazali veliko zanimanje in 
pripravljenost za sodelovanje pri organizaciji praznika. 
 

Goran Simčič 
Goran Simčič poda vprašanje, v kakšni fazi je postopek v zvezi s širitvijo vrtca v Kojskem 
(odkup ali novogradnja). 
 
Goran Simčič poda predlog, da se pobudo v zvezi s širitvijo vrtca v Kojskem obravnava na 
pričujoči seji v sklopu Pobud in vprašanja svetnikov. Odgovor je bil podan na seji, ki je bila v 
tem delu zaprta za javnost. 
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Po podani obrazložitvi občinske uprave in že obravnavnima predhodnima variantnima 
rešitvama na 13. redni seji Občinskega sveta (nadzidava z odkupom stanovanja oziroma 
novogradnja prizidka),  je Občinski svet Občine Brda soglasno sprejel sklep, da se začnejo 
postopki pridobitve gradbenega dovoljenja za novogradnjo vrtca v Kojskem. Ta odločitev je 
prevagala predvsem zato, ker bo možno z novogradnjo kandidirati na evropska sredstva EKO 
sklada. 
 
 
 
 
            Pripravila 
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                       Franc Mužič 
 


